
Protokół nr XXVIII/12
 z posiedzenia Rady Powiatu Gryfickiego IV kadencji

w dniu 23 stycznia 2013 r.

Dwudzieste  ósme  posiedzenie  Rady  Powiatu  Gryfickiego  IV  kadencji  odbyło  się 

dnia 23 stycznia   2013 r., w sali obrad Rady Gminy Rewal przy ul. Mickiewicza 19.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 10.00 i zakończyło się   o godz. 12.10.

Skład  ustawowy  Rady  Powiatu  Gryfickiego  liczy  19  radnych  –  na  sesji  obecnych  było 

16  radnych.  Radni  Józef  Domański,  Dorota  Klimowicz,  Sławomir  Sidor  - 

usprawiedliwieni.

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu.    

            

W posiedzeniu uczestniczyli również: Pan Ireneusz Wojciechowicz - Wicestarosta Powiatu, 

Skarbnik Powiatu – Grażyna Obrębska – Starzec, dyrektor Zespołu Szkół                       Po-

nadgimnazjalnych  w  Gryficach – Stanisław Stolz,  dyrektor  Placówki Opiekuńczo    Wy-

chowawczej Dom dla Dzieci w Gryficach – Aldona Byczkiewicz,  dyrektor Wydziału Geo-

dezji i Gospodarki Nieruchomościami – Ryszard Niemczuk, dyrektor Domu Pomocy Spo-

łecznej  w  Gryficach  –  Marzena  Pelc,  z-ca  dyrektora  Powiatowego  Urzędu  Pracy 

w  Gryficach  –Tomasz  Malczewski,  dyrektor  Zespołu  Szkół  Ponadgimnazjalnych 

w  Gryficach  –  Stanisław  Stolz,  dyrektor  Zespołu  Szkół  Ponadgimnazjalnych 

w Trzebiatowie- Renata Tracz, Wójt Gminy Rewal –Robert Skraburski, Sekretarz Gminy 

Rewal- Wioletta Brzezińska, Przewodnicząca Rady Gminy Rewal – Joanna Drzewińska –

Dąbrowska,  Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gryficach –  Edward 

Pruski, Prezes  Zarządu  OSP  RP  w  Gryficach  –  Franciszek  Gródecki,  Radio  Plus 

w Gryficach – Patrycja Szapiel.

Lista przybyłych gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

 



Dwudziestą ósmą sesję Rady Powiatu Gryfickiego otworzyła o godz. 10.00                     Prze-

wodnicząca  Rady Powiatu Renata Teresa Korek. Powitała zebranych następnie na podsta-

wie listy obecności stwierdziła quorum.

  Przewodnicząca Rady –  Renata Teresa Korek  poprosiła Przewodniczącą Rady  Gminy 

Rewal Panią Joannę Drzewińską - Dąbrowską o zabranie głosu.

  Przewodnicząca  Rady  Gminy  Rewal  Joanna  Drzewińska  –Dąbrowska  powitała  Pana 

Starostę  Kazimierza  Sacia,   Przewodniczącą  Rady  Powiatu  Gryfickiego  Renatę  Teresę 

Korek,  Radnych Rady Powiatu Gryfickiego, oraz wszystkich gości  zaproszonych na sesję. 

Po przywitaniu gości poprosiła Pana Wójta Roberta Skarburskiego o zabranie głosu.

Wójt Rewala Robert  Skraburski  zachęcił  wszystkich  gości  do  obejrzenia  filmu 

pt. Połowinki dotyczący Gminy Rewal. 

  

  Wójt Rewala Robert  Skraburski  wyraził  zdanie,  że  planowany budżet  na 2013 Gminy 

Rewal to ok. 70 mln. złotych. 

  Największą inwestycją Gminy Rewal jest kolejka wąskotorowa, koszt inwestycji przekracza 

50 mln. złotych. Uroczyste otwarcie kolejki wąskotorowej przewidziane jest w roku 2014, 

ze  względu  na  utrudnienia  konserwatora  zabytków,  chodzi  o  dworzec  autobusowy 

w Niechorzu, konserwator  chce by dworzec podlewarować, ale nie wie, że pod dworcem 

znajduje  się  jezioro.  W  Gminie  Rewal  pojawiło  się  wiele  rzeźb  między  innymi  rzeźba 

wielorybów, koszt rzeźby wyniósł 500 tysięcy złotych.  Jeżeli chodzi o herb to zniknęła litera 

„R”, a pojawił się „Gryf z fragmentem ściany  kościoła w Trzęsaczu”. Na mapie turystycznej 

pojawił się  nowy element czyli szlak słoneczny w którym zamieszczone zostały informacje 

a mianowicie  elementy zabytkowe, terenowe, elementy oświetlonych plaż i inne. 

   Dodał,  że  w  okresie  2  lat  zrobione  zostały  inwestycje  drogowe,  ale  największy  koszt 

inwestycji  drogowej to  ul. Łokietka, której koszt wyniósł 9 mln. złotych. Kolejne inwestycje 

przewidziane  na  kolejne  lata  to  budowa  mola  w  Pobierowie,  oraz  budowa  przystani 

jachtowej. W zeszłym roku  otwarta została ścieżka rowerowa, była to inwestycja wspólna 
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wraz z Powiatem Gryfickim. Gmina Rewal  w roku 2012 uruchomiła trzy wypożyczalnie 

rowerowe,  w  roku  2013,  planujemy  uruchomić  10  wypożyczalni,  docelowa  liczba 

wypożyczalni  rowerowych  to  14.  W  roku  2012  trzy  wypożyczalnie  przyniosły  dochód 

w wysokości 100 tysięcy złotych.

   Starosta Kazimierz Sać wyraził zdanie , że  bardzo miło spotkać się z przyjaciółmi, dodał, 

że  ma na myśli  przedstawicieli  Gminy Rewal.  Najważniejsze  w tym wszystkim co Wójt 

zaprezentował to dobry samorząd, ważna jest praca, budowa, rozwój i mamy tego efekty. 

Rewal jest naszą perełką, w gminie nie ma sporu, kłótni, jeżeli zrobi się coś fajnego to ma to 

służyć rozwojowi.

  Cieszę się że współpraca z Gminą Rewal układa się bardzo dobrze. 

  Gmina  Rewal  jest  lokomotywą,  która  napędza.  Współpraca  z  gminą  Rewal  wymaga 

uszczegółowienia,  wiele rzeczy zrobiliśmy ale dużo jeszcze przed nami.  Za chwilę może 

będziemy  budowali  ścieżkę  rowerowa.  Marzy  mi  się  by  utworzyć  ciąg  komunikacyjny 

z Pogorzelicą i Mrzeżynem. Są  propozycje, które budzą różne emocje, i nie są one takie 

proste.  U  nas  pojawił  się  pomysł  by  utworzyć  „bajpas  drogowy”,   połączyć  Karnicę 

z Pustkowem, dodał, że Powiat Gryficki ma tu swoje włości czyli MOW w Rewalu, Ośrodek 

Kasia w Rewalu. 

  Mamy szereg pomysłów, mam nadzieję, że w tym roku uda nam się sfinalizować pewne 

transakcje chodzi o  Pogorzelicę, ale też się prosi by pewne inwestycje zostały wykonane,  

np. remont  ul.  Bursztynowej  w Niechorzu, ta droga jest  nieciekawa, czy też ul.  Wojska 

Polskiego. Wspominałem, że miło spotkać się z przyjaciółmi  nawiązując do przyjaciół to nie 

możemy zapomnieć  o Arturze  Łąckim czy Tomaszu  Oświęcimskim.   Pogratulował  Panu 

Robertowi Skraburskiemu za odwagę,  klimat, i towarzystwo.   

  Przewodnicząca Rady  Renata Teresa Korek podkreśliła, że nie można nie zauważyć jak 

Gmina Rewal się rozwija. 

  Przewodnicząca Rady  Renata Teresa Korek  odczytała porządek obrad, zapytała radnych 

czy mają uwagi do porządku obrad. 
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  Radni nie mieli uwag.

Radni  jednomyślnie  przyjęli  porządek  obrad  XXVIII  sesji  Rady  Powiatu,  który  stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu.

1. Sprawy regulaminowe:

a) otwarcie posiedzenia,

b) stwierdzenie quorum,

c) przyjęcie  porządku obrad,

d) przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia.

2. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu między sesjami.

3. Sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego w roku 2012.

4. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/195/12  Rady 

Powiatu Gryfickiego oraz zmian w budżecie powiatu na 2013 rok.

5. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/196/12  Rady 

Powiatu  Gryfickiego  oraz  zmian  wieloletniej  prognozy  finansowej  Powiatu 

Gryfickiego     na lata 2013-2021.

6. Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  powierzenia  Gminie  Trzebiatów 

wykonywania zadań w zakresie całorocznego utrzymania ulic powiatowych w obrębie 

miasta Trzebiatów.

7. Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji 

Polityki Gospodarczej Rady Powiatu Gryfickiego na rok 2013.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

9. Informacje i komunikaty Przewodniczącej Rady.

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

11. Wolne wnioski.

12. Zakończenie posiedzenia.                                                
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Przewodnicząca  Rady – Renata Teresa Korek  zapytała czy radni mają uwagi do protokołu 

z ostatniego posiedzenia.

Radni nie mieli uwag.

W  wyniku  głosowania  przy  „16” głosach  „za”,  został  przyjęty  protokół  z  ostatniego 

posiedzenia, który stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek o godz. 11:00 ogłosiła 20 minutową przerwę 

w obradach sesyjnych.

Wznowienie obrad nastąpiło o godz. 11:30.

Ad 2)

Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu między sesjami.

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek zapytała czy radni mają pytania do w /w          spra-

wozdania.

Radni nie mieli pytań. 

Radni jednomyślnie przyjęli sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu.

Sprawozdanie z Prac Zarządu Powiatu stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad 3)

Sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego w roku 2012.

Przewodnicząca  Rady  Renata  Teresa  Korek poprosiła  Wicestarostę  Ireneusza 

Wojciechowicza o omówienie sprawozdania.

Pan Wicestarosta  Ireneusz Wojciechowicz wyraził zdanie, że na podstawie art. 30 a ust.5 

z  dnia  26  stycznia  1982  r.,  Karty  Nauczyciela   co  roku  przedstawiamy  sprawozdanie 

z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach  awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego.  

W  oparciu  o  sprawozdanie,  widać,  że  w  powiecie  gryfickim  wszystkie  stopnie  awansu 

zawodowego są powyżej średniej podstawowej.
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Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek zapytała czy radni mają pytania do w /w          spra-

wozdania.

Radni nie mieli pytań. 

Radni jednomyślnie przyjęli powyższe sprawozdanie.

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych  stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego w 

roku 2012, stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Ad 4)

Podjęcie  uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/195/12  Rady 

Powiatu Gryfickiego oraz zmian w budżecie powiatu na 2013 rok.

Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały.

Radni nie mieli  pytań.

Przewodnicząca Rady – Renata Teresa Korek   poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy  „16 ” głosach  ”za”, została podjęta uchwała Nr XXVIII/206/13

w sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XXVI/195/12   Rady  Powiatu  Gryfickiego  oraz  zmian  w 

budżecie powiatu na 2013 rok, która stanowi załącznik Nr 8 do protokołu.

Ad 5)

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XXVI/196/12  Rady 

Powiatu Gryfickiego oraz zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Gryfickiego 

na lata 2013-2021.

Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek poinformowała, że Pani Skarbnik prosi o zabranie 

głosu.

Skarbnik Powiatu Grażyna Obrębska - Starzec poprosiła o wprowadzenie zmiany do projektu 

uchwały, po czym  wyjaśniła, że  w załączniku nr 2 w/w projektu uchwały musi znaleźć się zapis

Budowa hali widowiskowo-sportowej, w uchwale jest kwota 1 milion  sto tysięcy, a powinien

być zapis  przedsięwzięcia na rok 2013 na kwotę  2 miliony  sześćset tysięcy osiemdziesiąt cztery

złote i pięć groszy. Są to środki przeniesione z roku 2012 na rok 2013.

Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały po zmianie.

Radni nie mieli uwag.
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Przewodnicząca Rady – Renata Teresa Korek   poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy  „16 ” głosach  ”za”, została podjęta uchwała  Nr XXVIII/207/13 

w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XXVI/196/12   Rady  Powiatu  Gryfickiego  oraz  zmian 

wieloletniej  prognozy  finansowej  Powiatu  Gryfickiego  na  lata  2013-2021., która  stanowi 

załącznik Nr 9 do protokołu.

Ad 6

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  powierzenia  Gminie  Trzebiatów 

wykonywania zadań w zakresie całorocznego utrzymania ulic powiatowych w obrębie 

miasta Trzebiatów.

Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały.

Radni nie mieli  pytań.

Przewodnicząca Rady – Renata Teresa Korek   poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy  „16 ” głosach  ”za”, została podjęta uchwała  Nr XXVIII/208/13 

w sprawie powierzenia  Gminie  Trzebiatów wykonywania  zadań w zakresie  całorocznego 

utrzymania ulic powiatowych w obrębie miasta Trzebiatów, która stanowi załącznik Nr 10 do 

protokołu.

Ad 7)

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Polityki 

Gospodarczej Rady Powiatu Gryfickiego na rok 2013.

Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały.

Przewodnicząca Rady –Renata Teresa Korek  poinformowała, że po uzgodnieniu z Przewodni-

czącym Komisji Polityki Gospodarczej – Mirosławem Kolanicą chce wnieść autopoprawkę do 

projektu uchwały, a mianowicie by  w § 2 znalazł się zapis, że „ wykonanie uchwały powierza 

się Przewodniczącemu Komisji „.

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek  poprosiła radnych o przegłosowanie autopoprawki 

do projektu uchwały.

Radni nie mieli uwag. 

Radni jednomyślnie przyjęli autopoprawkę do projektu uchwały.
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Przewodnicząca Rady  Renata Teresa Korek  odczytała projekt uchwały po zmianie. 

Poprosiła Radnych o przegłosowanie projektu uchwały.

W wyniku głosowania przy  „16 ” głosach  ”za”, została podjęta uchwała  Nr XXVIII/209/13 

w  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Polityki  Gospodarczej  Rady  Powiatu 

Gryfickiego na rok 2013, która stanowi załącznik Nr 11 do protokołu.

Ad 8)

Interpelacje i zapytania radnych.

Radny  Roman   Łobożewicz wyraził  zdanie,  że  w  ubiegłym  roku  przystąpiliśmy  do 

„Lokalnej  Grupy  Działania  Gryflandia”,  naszym  reprezentantem  został  Przewodniczący 

Zarządu Kazimierz Sać w związku z tym zadał pytanie czy fakt, że myśmy przystąpili do 

tej grupy spowodowało zamknięcie działalności, czy jakieś inne czynniki spowodowały, 

że  od  tamtego  czasu  żadna  gmina  nie  mogła  skorzystać  z  żadnych  aplikacji 

finansowych na obszary wiejskie.

Pan Starosta  Kazimierz Sać  wyraził zdanie, że Radny  Roman Łobożewicz wie  w czym 

tkwi problem,  dodał,  że w związku z zadanym pytaniem odpowie.  Pan Burmistrz Gryfic 

Andrzej Szczygieł dotychczasowy Przewodniczący Zarządu Gryflandii oprotestował wybór 

nowego zarządu  i to spowodowało że Krajowy Rejestr Sądowy nie zarejestrował nowego 

składu zarządu  a skierował do Sądu Gospodarczego i powodem  niedziałania Gryfladii jest 

fakt, że Pan Andrzej Szczygieł  blokuje działanie Gryflandii.

Radny  Zbigniew Chabowski  wyraził  zdanie,  że   nawiązując do wcześniejszego pytania 

prosił  o  uzupełnienie  informacji  a  mianowicie  rozszerzenie  zakresu  robót  i  przedłużenie 

terminu  budowy hali, chodzi o fakt z czego to wynikało, kolejne pytanie dotyczy informacji 

na temat dofinansowania do projektu  pn. „ Kajakiem do morza” i z tego wynika, że trwają 

uzgodnienia, kontrole i jest jakiś protokół, natomiast z tego wynika  jedna rzecz dotyczy   hali 

widowiskowo-sportowej, że były przedłużone terminy  budowy  oraz zakres  wykonania, po 

czym poprosił o rozszerzenie tych 2 spraw.
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Starosta  Kazimierz  Sać  wyraził  zdanie,  że odpowiedz zostanie udzielona na piśmie,  po 

czym  zwrócił się do Radnego Zbigniewa Chabowskiego  by opierał się o fakty źródłowe 

a nie o bajeczki pisane w brukowcach, bo one są nie wiarygodne, ani prawdziwe, po czym 

przypomniał temat  zwrotu  1 mln złotych  w związku z aferą Powiatowego Urzędu Pracy. 

Na chwile obecną nie ma  żadnej decyzji,  która by nas obligowała do tego żeby zwrócić 

środki finansowe w tym  przypadku  chodzi  o temat   przystani kajakowej.  Efekt finalny 

będzie znany może po wyroku sądowym.

Radny  Zbigniew  Chabowski nawiązał  do  rozmowy  sprzed  kilku  minut  wyjaśnił,  że 

informację  pozyskał  nie  na  podstawie  bajeczek  tylko  na  podstawie  pisma  skierowanego 

z  Urzędu  Marszałkowskiego  w  sprawie  RPO  tj.  oficjalne  pismo  skierowane  zostało  do 

jednego z portali gdzie jest informacja, która mówi właśnie o tej informacji stąd to nie jest 

pytanie dotyczące co mi się tam przypomniało tylko na podstawie pisma, które wystosował  

Urząd Marszałkowski i stąd to pytanie. 

Starosta Kazimierz Sać wyraził zdanie skoro Zbyszek zadaje pytanie  bardzo formalne to ja 

odpowiem w związku z procedurą unijną niestety często dla nas niekorzystną a mianowicie 

nie wchodząc w politykę strategii rozwoju gospodarczego całej europy, można  powiedzieć w 

ten sposób, że czasem łatwiej Portugalii,  Włochom czy Niemcom w pozyskaniu środków 

finansowych niż nam. Kiedy chcemy pozyskać środki finansowe to często nam się  wiele 

komplikuje ( wymogi normy i inne).  Na chwile obecną Urząd Marszałkowski dbając o to by 

nie  popełnić błędu formalnego wydaje oświadczenie jak w przypadku przystani kajakowej w 

zasadzie oczekując  na to by sąd rozstrzygnął sprawę a potem przed Unią Europejską żeby 

padła odpowiedz  - jest to postanowienie Sądu. Na chwilę obecną nie ma obawy, że my 

musimy zwrócić te pieniądze.

Radny  Zbigniew  Chabowski wyraził  zdanie,  że  prosi  o  informacje  dlaczego  został 

przekroczony termin  wykonania budowy oraz poprosił  o rozszerzenie  zakresu prac 

budowy  –  doprecyzować  co  się  za  tym  kryło. Dodał,  że  wyjaśnienie  Pana  Starosty 
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przyjmuje z całym zrozumieniem, iż tam gdzie chodzi o pieniądze to te strony są mocno 

ostrożne.

Ad 9)

Informacje i komunikaty Przewodniczącej Rady.

W punkcie tym nie było uwag.

Ad 10)

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

W punkcie tym nie było uwag.

Ad 11)

Wolne wnioski.

W punkcie tym nie było uwag.

Ad 12)

Zakończenie posiedzenia.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  XXVIII  sesji  Rady  Powiatu  Gryfickiego 

Przewodnicząca  Rady – Renata Teresa Korek zamknęła obrady o godz. 12.10.

Protokół sporządziła: Przewodnicząca  Rady Powiatu

 Justyna Roszyk         Renata Teresa Korek

dnia 04.02.2013 r.
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Załączniki:
 

     Nr 1-   lista obecności radnych,

  Nr 2 -  porządek obrad,

  Nr 3 -  lista przybyłych gości

  Nr 4 -  Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu między sesjami.

   Nr 5 - Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych  stopniach awansu zawodowego w szkołach           prowa -

dzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego w roku 2012.

Nr  6-uchwała Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/195/12  Rady Powiatu Gryfickiego oraz zmian w budżecie powiatu na 2013 

rok.

Nr 7 -  uchwała  Rady Powiatu  w sprawie  zmiany uchwały Nr XXVI/196/12   Rady Powiatu Gryfickiego  oraz  zmian wieloletniej  prognozy  

finansowej Powiatu Gryfickiego     na lata 2013-2021.

Nr  8-  uchwała  Rady  Powiatu  w  sprawie  powierzenia  Gminie  Trzebiatów  wykonywania  zadań  w  zakresie  całorocznego  utrzymania  ulic  

powiatowych w obrębie miasta Trzebiatów.

Nr 9-uchwała Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Polityki Gospodarczej Rady Powiatu Gryfickiego na rok 2013.

Uwagi do protokołu:

......................................................................................................................................................................................

......................................................................................................................................................................................
Protokół przyjęto na posiedzeniu w dniu ........................................................... .
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